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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Kásler Miklós emberi erőforrásokért felelős miniszternek

,,A bölcsődék esetében mekkora a betöltetlen álláshelyek száma?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Április 21-én jelentette be az Emberi Erőforrások Minisztériuma család- és ifjúságügyért is felelős
államtitkára, Novák Katalin, hogy még az idén 3-4 ezerrel bővül a bölcsődei férőhelyek száma.
Hangoztatta, hogy annyi bölcsődét, illetve bölcsődei férőhelyet kell kialakítani, amennyire szükség
van. Az államtitkár azt is megemlítette, hogy egyre vonzóbb a bölcsődei munka.

Ezzel szemben előző évben negyvenhatezer bölcsődei férőhely jutott 280 ezer gyerekre. Annak
ellenére, hogy Magyarországon rengeteg családnak lenne szüksége a szolgáltatásra, 2610 településen
nincsen bölcsőde, csak 590 településen van ilyen intézmény.

Magyarország Alaptörvénye (2011. április 25.) 7. cikkében biztosított jogommal élve az egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy a bölcsődék esetében mekkora a betöltetlen álláshelyek száma?

Várom megtisztelő válaszát!
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